

GERMAN
POOL



德國寶

電器 | 廚櫃



全港最具規模

五千呎高級廚櫃電器專門店
數十廚櫃款式歡迎參觀比較

Come visit the largest kitchen cabinetry and electrical appliances showroom in Hong Kong, showcasing over 30 sets of high-end kitchen cabinetry with built-in appliances

優質廚櫃套餐

KITCHEN CABINETRY
SPECIAL PACKAGE

HK\$20,998

限量發售
For Limited Time Only

- 原裝德國寶緻麗型廚櫃連安裝(16呎)
German Pool kitchen cabinet: 16 linear feet (including installation)
- GERMSONE意德麗實芯材料檯面連安裝(8呎)
Germsonsone solid material countertop: 8 linear feet (including installation)
- GERMSONE意德麗實芯材料單洗手盆連安裝(1個)
Germsonsone solid material sink: 1 single-sink unit (including installation)
- 德國寶歐陸系列抽拉式或「龍捲風」系列2100抽油煙機(1部)
German Pool European slide-out type or "Tornado" Super Slim 2100 range hood: 1 unit
- 德國寶「火鳳凰」系列特強火力玻璃面雙頭氣體煮食爐(1部)
German Pool glass top double-burner gas cooking range: 1 unit
- 英國皇家「道爾頓」珊瑚號即開即飲濾水器(1部)
Doulton HCP water filter: 1 unit
- 加送德國寶家庭電器及廚櫃五金配件現金優惠券合共 **HK\$5,000**
Hardware accessories and electrical appliances cash coupons total of HK\$5,000

*本公司保留所有爭議及終止優惠之最終決定權，恕不另行通知 German Pool reserves the right to change the above content without notice



www.germanpool.com

KITCHEN-PS-07(1)

GERMAN
POOL



德國寶

電器 | 廚櫃



德國寶廚櫃特式 | German Pool Kitchen Cabinetry Features

- 櫃身選用進口A級防潮板材，特別經過防霉、防蛀處理
Top-quality carcass made of moisture-resistant panels treated with anti-bacterial coating
- 多款時尚櫃身及櫃門款式以供選擇配搭
Various cabinet styles and door finishes available for mix-and-match
- 組合式設計，以木筍組裝，承托力強，特別堅固持久
Rigid and durable modular system
- 選用高級易拆式門鉸，清潔簡便容易
High quality fast clip hinges for easy day-to-day cleaning
- 吊櫃外設天花線飾條，內有掛碼結構，美觀與實用兼備
Matching decorative treatment along ceiling cabinets. Hanging brackets provide added strength to the cabinet structure
- 地櫃可選用重力膠腳及鋁質腳線，高度防潮
Base cabinets with adjustable legs and removable aluminium edgings
- 廚櫃背板離牆設計，防潮耐用
Humidity-proof design preventing direct contact between wall and rear board
- 星盆櫃設有獨特鋁片保護，加強防水
Aluminium lining on sink base provides protection from water leakage
- 質優價廉，廚此以外，別無選擇
Affordable kitchen cabinetry solutions of extraordinary quality

規格和設計如有變更，恕不另行通知 German Pool reserves the right to change the above content without notice

HK\$2,500 現金優惠券 A CASH COUPON

廚櫃五金配件產品 Kitchen cabinetry hardware accessories

本優惠券只適用於德國寶廚櫃電器專門店內購買指定廚櫃五金配件產品滿HK\$2,500使用，如購買金額不足HK\$5,000則可作購買金額之半使用
This coupon is applicable to selected Hardware accessories displayed at German Pool Kitchen Cabinetry & Electrical Appliances Showroom. HK\$2,500 will be taken off from any purchase of HK\$5,000. If total purchase amount is less than HK\$5,000, value of this cash coupon is worth half of the final purchase amount

本優惠券不得兌換現金及不設找贖
This coupon is not redeemable for cash. Any unused balance will be forfeited

本優惠券必須有認可簽署及蓋印方能有效
This coupon is valid only with authorized signature and German Pool company stamp

本優惠券不可與其他優惠或優惠券同時使用
This coupon cannot be used in conjunction with any other discount, coupon or promotion of German Pool

本優惠券於簽發日期後60天內有效
This coupon is valid for 60 days from the date of issue

影印本無效
Photocopy of this coupon is not valid

本公司保留所有爭議及終止優惠之最終決定權，恕不另行通知
German Pool Kitchen Equipment Limited reserves the right to cancel or terminate the use of this coupon should there be any dispute at any time without notice

相關單號 Order Ref. No. 認可簽署及蓋印 Authorized Signature 簽發日期 Date of Issue

德國寶廚房設備有限公司 GERMAN POOL KITCHEN EQUIPMENT LIMITED

HK\$2,500 現金優惠券 B CASH COUPON

德國寶家庭電器 German Pool electrical appliances

本優惠券只適用於德國寶廚櫃電器專門店內購買任何德國寶家庭電器產品滿HK\$5,000時作HK\$2,500使用，如購買金額不足HK\$5,000則可作購買金額之半使用
This coupon is applicable to any German Pool electrical appliances displayed at German Pool Kitchen Cabinetry & Electrical Appliances Centre. HK\$2,500 will be taken off from any purchase of HK\$5,000. If total purchase amount is less than HK\$5,000, value of this cash coupon is worth half of the final purchase amount

本優惠券不得兌換現金及不設找贖
This coupon is not redeemable for cash. Any unused balance will be forfeited

本優惠券必須有認可簽署及蓋印方能有效
This coupon is valid only with authorized signature and German Pool company stamp

本優惠券不可與其他優惠或優惠券同時使用
This coupon cannot be used in conjunction with any other discount, coupon or promotion of German Pool

本優惠券於簽發日期後60天內有效
This coupon is valid for 60 days from the date of issue

影印本無效
Photocopy of this coupon is not valid

本公司保留所有爭議及終止優惠之最終決定權，恕不另行通知
German Pool Kitchen Equipment Limited reserves the right to cancel or terminate the use of this coupon should there be any dispute at any time without notice

相關單號 Order Ref. No. 認可簽署及蓋印 Authorized Signature 簽發日期 Date of Issue

德國寶廚房設備有限公司 GERMAN POOL KITCHEN EQUIPMENT LIMITED

德國寶廚櫃電器專門店

香港灣仔駱克道160-174號
越秀大廈1/F (灣仔地鐵站A1出口)
電話 3110 2030 傳真 3110 2090
*假日照常營業

German Pool Kitchen Cabinetry & Electrical Appliances Showroom

1/F, Yue Xiu Building
160-174 Lockhart Road
Wanchai, Hong Kong
(Wanchai MTR Station A1 Exit)
T. 3110 2030 F. 3110 2090

特約廚櫃陳列室

九龍黃埔花園
第五及第六期
吉之島百貨G/F
T. 2362 7033

香港鰂魚涌
康怡廣場南座
吉之島百貨3/F
T. 2535 6629

新界荃灣圓墩圍
荃灣廣場
吉之島百貨4/F
T. 2405 3229

